

# Referat

## HOVEDBESTYRELSESMØDE 8/2/2024



|                   |  |
|-------------------|--|
| <b>Dato:</b>      | 8. februar 2024, kl. 20:00 - 22:00   |
| <b>Deltagere:</b> | Lis Zacho, Kim Fredriksen, Maria Scheel-Lonsdale, Martin Knudsen, Mikael Hewel, Karsten Sommer (afbud), Sune Nilausen, Thomas Vase Schultz Volden, Noah Kallesø, Esge Moos (afbud)<br><br>Medarbejderrepræsentant: Vakant<br><br>Sekretariatet: Louise Overgaard |
| <b>Lokation:</b>  | Online via Slack   |

### Kl. 20:00-20:05

#### 1. Velkommen og opfølgning på sidste møde

- a. Velkommen til v/ Kim
- b. Valg af dirigent og referent
  - i. Dirigent: Kim
  - ii. Referent: Noah (sekretær) m.fl.

### Kl. 20:05-20:40

#### 2. Status fra NOVO v/ Anders

Der er sat nogle faste målbare enheder som skal nås.

- 35% flere piger med
- 100 unge med
- 100 foreninger/lokalforeninger

Det er planlagt at arbejde på:

- Langtidssigtet planer
  - Flere frivillige møder

- Pakker til foreninger
- PiratBlad
  - Samling af de største nyheder fra Piratnyt
- Flere Online møder
  - Hjælpe med at dele viden og fællesskab blandt frivillige
- Stærke fortællinger på SoMe
- Mere strømlining af driften
- Der er foreninger der kan have svært ved at holde åbent som kunne hjælpes til at blive stabile.
- Matros uddannelser
  - Uddannelse for at få ældre børn/pirater til at blive frivillig
  - Sommer Camp har været et forsøg, som efter evaluering ikke har givet meget som matros uddannelse.
  - Muligvis online møder
- Der kunne sendes mail ud til de unge der er over 18 og ikke må deltage som pirat og kunne blive inviteret til at blive frivillige - men da de er skrevet op på ventelisterne til afdelingerne så bør det nok være afdelingerne der gør dette.

## Kl. 20:40-21:15

### 3. Vedtægter for lokalforeninger v/?

- Det bliver besluttet, at medlemmer af lokale foreninger skal betale kontingent der på nuværende tidspunkt er 75 kr for frivillige pr år og 100 kr for børn pr sæson for kontingent.
  - Der vil blive lavet et forslag til præcisering af Coding Pirates Danmarks vedtægter under generalforsamlingen.

## Kl. 21:15-21:20

### 4. Nyt fra Sekretariatet v/ Louise

Ny hjemmeside er næsten klar til at blive lanceret.

## **Kl. 21:20-21:55**

### **5. Forslag til medlems betegnelse v/Kim**

- Forslaget handler om at rette coding pirates mod at blive en forening hvor det handler om at være medlem
- Det bliver besluttet at i stedet for at fremvise et forhastet forslag for medlemsmodellen, at det i stedet vil blive givet som information til generalforsamlingen at der arbejdes i hovedbestyrelsen til hvordan man kan holde medlemmer tættere på organisationen.

## **Kl. 21:55-22:00**

### **6. Bestyrelsens bordet rundt uden sekretariatsmedarbejdere**